
PROTOKÓŁ NR 38/13

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 10 października 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski,

4. Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

5. Aglaia Kruczykowska,

6. Gabriela Zaleśna.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia (posiedzenie wyjazdowe).

2. Działalność świetlicy socjoterapeutycznej w Kowarach.

3. Sprawy różne. 

4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.  1 Posiedzenie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  odbyło  się  w  Kowarach  przy  ul.  Wiejskiej  –

pomieszczenie świetlicy socjoterapeutycznej. Prowadziła je M. Zielińska. 

Ad. 2 Świetlica czynna jest przez cały rok w godzinach od 14:00 do 18:00, z wyjątkiem ferii i wakacji

gdy godziny otwarcia zmieniają się od 10:00 do 14:00.

Pracę organizuje p. Małgorzata Mateusiak, niestety Radni nie mogli z nią porozmawiać gdyż była nieobecna

podczas wizyty Komisji.

W  świetlicy  pracuje  jedna  wychowawczyni  p.  Gabriela  Zaleśna.  Zastaliśmy  też  wolontariuszkę  p.  Aglaię

Kruczykowską.

Do świetlicy docelowo uczęszcza 27 dzieci w wieku od 8 do 14/15 lat. Frekwencja wynosi od 11 do 15 osób, w

sezonie jesienno-zimowym jest większa.

Odbywają się  zajęcia  socjoterapeutyczne,  plastyczne,  muzyczne,  profilaktyczne oraz  pomoc w odrabianiu

zadań domowych. Świetlica współpracuje z Poradnią Ped.-Psych. w Kowarach i ze szkołą.

Dzieci zapewniony mają jeden posiłek, podwieczorek lub śniadanie (w zależności od pory zajęć).

Ad.  3  Radni  zapoznali  się  z  pismem  p.  Dyrektor  Przedszkola  Publicznego  nr  1  w  Kowarach

skierowanym do p. Burmistrza i Rady Miasta. Pismo zawierało aneks do projektu organizacyjnego PP nr 1

oraz wniosek o obniżenie pensum tygodniowego nauczycieli pracujących z dziećmi 5-letnimi w przedszkolu.

Przewodnicząca  Komisji  jest  również  w  posiadaniu  informacji  na  temat  dotychczasowej  działalności

1



organizacji pozarządowych działających szczególnie na korzyść dzieci i młodzieży w naszym mieście. 

Ad. 4 Na tym posiedzenie zakończono. 

Komisja nie podjęła wniosków.

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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